
Enjoy 20% off at the conversion rate of 1 RewardCash to settle HK$ 1.25 worth of your travel expenses1 via the 
“Pay with RC” function at the below Designated Merchants2

Terms and conditions apply. Click here to view the terms and conditions.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!
Notes: 
1. EveryMile Cardholders can enjoy 20% off (which means $1 RewardCash= HK$1.25) to settle Eligible Transaction (s) made at the Designated Merchants via the ‘Pay with RC’ function on the HSBC Reward+ app.
2. Designated Merchants are defined according to the merchant code / transaction types as defined by VISA International or a merchant’s acquiring bank. Only transactions supported by official payment records and made at Designated Merchants are considered as 

Eligible Transactions. The Bank may add, amend or remove any Designated Merchants from the list at any time without prior notice.

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

 Air Ticket Booking

Cathay Pacific

Emirates

Eva Air

Qantas Airways

Qatar Airways

Singapore Airlines
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Hotel Booking & Travel Services

HSBC EveryMile Credit Card

https://www.hsbc.com.hk/content/dam/hsbc/hk/docs/credit-cards/everymile/everymile-rewards-scheme-paywithrc-benefits.pdf


以「獎賞錢」繳付於以下指定商戶2之旅遊簽賬，可即享8折優惠，即1「獎賞錢」可作繳付港幣1.25元旅遊簽賬1

優惠受條款及細則約束。請按此參閱相關條款及細則。

借定唔借？還得到先好借！ 

備註：
1. 滙豐EveryMile信用卡持有人透過滙豐Reward+應用程式的「賞付款」功能以「獎賞錢」繳付於指定商戶的合資格交易，可享8折兌換率，即$1「獎賞錢」可作繳付港幣1.25元簽賬。
2. 指定商戶是根據VISA國際組織或個別商戶之收單銀行的商戶編號或交易類別而釐定。合資格簽賬須於指定商戶進行及附有正式交易紀錄。本行有權隨時更改指定商戶名單而無須另行通知。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發
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 機票預訂

國泰航空

阿聯酋航空

長榮航空

澳洲航空

卡塔爾航空

新加坡航空

酒店預訂及旅遊服務

滙豐EveryMile信用卡

https://www.hsbc.com.hk/content/dam/hsbc/hk/tc/docs/credit-cards/everymile/everymile-rewards-scheme-paywithrc-benefits.pdf

